
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 14. februar 2022

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AE
Vil ministeren redegøre for, hvad regeringen kan og vil gøre for at forhindre, at den nye 
forordning om veterinærlægemidler fører til et øget antibiotikaforbrug i Danmark, og for at 
undgå eventuelle uhensigtsmæssige konsekvenser for behandlingen af syge husdyr?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carl Valentin (SF) og Rasmus Nordqvist (SF).

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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